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Šiūpariai

DĖL KLAIPĖDOS R. SAV., DOVILŲ SEN., ŠIŪPARIŲ K., AISĖS GATVĖS (Nr.KL0490, Nr.KL8237) IR
LIEKNO GATVĖS (Nr.KL0442) BŪKLĖS

Skudžiamės dėl Aisės g. (kelio Nr. KL0490, KL8237) ir Liekno g. (Nr.KL0442) būklės.
Prašome užpilti duobes skalda, nes greideriavimui sąlygos yra netinkamos. Reikalinga bent

laikinai užpildyti duobes skalda, kad kelio būklė būtų bent kiek pakenčiama ir galėtų sulaukti
palankių sąlygų greideriavimui, einamajam kelio remontui.

Gargždų mokyklų mokyklinis autobusas nevažiuoja nei Liekno, nei Aisės gatvėmis, nes
bandant įveikti duobes dužo stiklas, ko pasekoje vežėjas atsisakė vežti vaikus. Mokyklinio
amžiaus vaikai negali grįžti iš mokyklos.

Šiomis gatvėmis kasdien vežami į mokymo įstaigas, tačiau dėl blogos kelių būklės mokyklinis
autobusas atsisako važiuoti. Tai prieštarauja Lietuvos Respublikos Saugaus eismo automobilių
keliais įstatymo 4 straipsniui, kuris numato, kad eismo saugumo užtikrinimas yra prioritetas. Taip
pat yra pažeidžiamas Vietos savivaldos įstatymo 6 straipsnis, nustatantis, kad savivaldybė
atsakinga už vietinės reikšmės kelių priežiūrą ir gerinimą.

1. Civilinio kodekso 6.266 straipsnis („Žala, padaryta netinkamai prižiūrimu objektu“) – teigia,
kad žalą, atsiradusią dėl viešojo naudojimo objektų (šiuo atveju kelio) trūkumų, privalo atlyginti šių
objektų savininkas (savivaldybė). Dėl netinkamos kelio priežiūros gyventojai patiria nuostolių
remontuodami transporto priemones, išvykdami iš darbo vietos vaikams po pamokų parvežti į
namus.

2. Kelių įstatymo 4 straipsnis („Kelių naudotojų interesų užtikrinimas“) – reikalauja, kad kelių
būklė atitiktų saugaus eismo ir naudojimo poreikius. Kelias turi būti tinkamai prižiūrimas ir
tvarkomas, kad būtų užtikrintas sklandus eismas.

Prašome imtis priemonių gatvių būklei pagerinti bent jau laikinomis priemonėmis.

Liekno (Nr.KL0442) ir Aisės (Nr. KL0490, Nr. KL8237) gatvės yra įtraukos į Klaipėdos rajono
savivaldybės vietinės reikšmės kelių planą (paskelbtas: https://gis.klaipedos-
r.lt/portal/apps/webappviewer/index.html?id=aa86e9e9aed546a5be67ee21cd6534cc).

Pažymime, jog Aisės gatvė ir Liekno gatvė visu ilgiu nuosavybės teise priklauso Klaipėdos
rajono savivaldybės administracijai, o priežiūra pavesta Dovilų seniūnijai.



2 puslapis iš 2

Gerb. Seimo kontrolieriau,
Prašome Jūsų pagalbos, tarpininkauti tarp bendrijos ir savivaldybės, nes į mūsų skundus nėra

tinkamai reaguojama. Bendrija dėl kelio būklės į savivaldybę, seniūniją kreipiasi jau
nesuskaičiuojamąjį kartą, tačiau su kiekvienais metais situacija tik blogėja. Savivaldybės siunčiami
atsakymai, kad nepakanka lėšų arba dėl blogų oro sąlygų nieko nebus daroma, nurodoma laukti
palankių oro sąlygų. Gatvės nėra įtraukiamos į prioritetinių kelių sąrašą asfaltavimui. 2020 metais
buvo žadėta Aisės gatvę išasfaltuoti, net kelio remonto projektas buvo parengtas, tačiau tai
nebuvo atlikta motyvuojant, jog negautas tikslinis finansavimas. Nuo to laiko planai Aisės gatvę
asfaltuoti yra nukelti neribotam laiko tarpui. Apie Liekno gatvės asfaltavimą savivaldybė iš viso
nenori nei girdėti.

Šiomis gatvėmis mokykliniais autobusais mokiniai vežami į namus. Vaikus veža bent 4
skirtingų Klaipėdos rajono mokyklų mokykliniai autobusai. Vaikai priversti įveikti ~4km pėsčiomis,
kai kelio danga apledijusi, šaligatvių nėra, apšvietimo taip pat nėra, nes juos išleidžia iš mokyklinio
autobuso sankirtoje su rajoniniu keliu. Prašome imtis priemonių, jog savivaldybė užtikrintų
tinkamas sąlygas saugiam eismui minėtose gatvėse - bent jau atliktų tikslinį duobių užpylimą
skalda.

Šiomis gatvėmis 4 kartus per dieną kursuoja maršrutinis autobusas, kuris taip pat daugybę
kartu nutraukė maršrutą dėl itin blogos kelio būklės.

2025-01-09 maršrutinis autobusas net nuslydo nuo kelio. Įvykis užfiksuotas policijoje.

KSB "Aisė" valdybos pirmininkas Valerijonas Ripkauskas


